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Z A P I S N I K 
sa 298. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 24. travnja 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica 

Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, JVP Delnice, Gordana Piskač, pročelnica 

JUO, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, 

samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorin Klobučar, GSC 

Delnice, Mirna Janeš, voditeljica programa Pomoć u kući i Osobni asistent, Tihana Ljubojević, 

pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“. 
Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 

Tihana Ljubojević, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar, Petar Hrg, 

Davorka Grgurić, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Ovaj tjedan se održava „Tjedan dobre dječje knjige“. 

- Gostovanje autora Želimira Hercigonje u školi. 

- Otvorena je izložba „Knjiga mog djetinjstva“. 

- Održat će se Pričaonica priča na način da priče pričaju djeca s lakšim logopedskim teškoćama 

u suradnji s defektologinjom i logopetkinjom. 

- Gostovanje autora Mire Gavrana. 

- U petak će se održati logopedska radionica za djecu i roditelje s teškoćama čitanja i pisanja. 

- Održat će se radijska emisija „Dodir riječi“. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Aktivnosti vezane za Dan planeta Zemlje. 

- Vježbanje i formiranje ekipa za Dječju olimpijadu koja će se održati u svibnju. 

- Odlazak u Brod na Kupi u posjetu novom odjelu da vidimo kakvo je stanje i koji su nam daljnji 

planovi. 

- Održat će se sastanak Upravnog vijeća vezano za donošenje odluke o  raspisivanju natječaja za 

upis djece u Vrtić. 

- Rad sa pripravnicom. 

- Suradnja sa stručnom službom iz Osnovne škole vezano za upis djece u školu. 

- Suradnja s Nastavnim zavodom za javno zdravstvo vezano za oralno zdravlje. 

- U petak će se održati Akademija atletskih vještina. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Planiran je rad s košarom na groblju. 

- Odradit će se pregled hidranata po Gradu Delnicama. 

- Redovite vježbe. 

- U srijedu će se održati Upravni odbor DVD-a. 

- Odlazak na proslavu 15 godina vatrogasaca Vatroprometa Rijeka. 

 



DAVORIN KLOBUČAR 

- Održan je susret sa Savezom sportske rekreacije četiriju županija u Delnicama i na Platku. 

Pokazali smo sve sportske potencijale, nazočili Proljetnom sajmu, na Platku je održana 

prezentacija naših potencijala i planinarska šetnja na vrh Radoševa, a u Delnicama je obiđen 

Planinarski centar Petehovac. 

- Danas će se održati Skupština Društva. 

- Priprema piknik zona na Platku. 

- Svi objekti su u funkciji. 

- Ovaj tjedan će se postaviti ljetna podloga na klizalištu. 

- Ostali tekući poslovi. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Dostava ugovora vezano za Urbanistički plan uređenja Delnica nakon čega slijedi početak 

izvedbi.  

- Provest će se nabava za sanaciju stepenica prema Lovačkom domu. 

- Provest će se nabava sprava za vježbanje.  

- Aktivnosti vezane uz postavu svjetlećih panoa. 

- Izrada prijave za natječaj HTZ. Prijavit će se početak aktivnosti vezano za biciklističke staze i 

signalizaciju.  

- Aktivnosti vezane uz prijevod vodiča za investitore. Potrebno je izdati narudžbenicu i dostaviti 

tekst koji će se prevesti. 

- U petak je zadnji rok za dostavu ponuda za izradu energetske obnove zgrade a vezano za Dom 

u Brodu na Kupi i kuglanu u Delnicama. 

- Radit će se na ovrhama i knjiženju komunalne naknade. 

- Potrebno je dovršiti aktivnosti vezane za program održavanja objekata što nam je zakonska 

obveza. 

- Radit će se na zakupima javnih površina. 

- Stigla je jedna ponuda za sanaciju balkona na domu u Brodu na Kupi. Potrebno je izdati 

narudžbenicu.  

- Pregled i ovjera radova u Crnom Lugu a vezano za izmjenu stolarije u Vatrogasnom domu. 

- Ovaj tjedan bi se trebalo krenuti s popravkom stropa u potkrovlju zgrade.  

- Održat će se savjetovanje za porez na nekretnine kojem ćemo prisustvovati. 

- Radit će se na izradi odluke o odabiru  najpovoljnijeg ponuđača za cestu Kendar. 

- Rješenja za legalizaciju i rješenja za komunalni doprinos. 

- Posebni uvjeti gradnje vezano za zahtjev gospodina Milekića u Lučicama za izgradnju obiteljske 

kuće. 

- Suglasnost na glavni projekt za pomoćnu građevinu Toprek. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Nastavak izlučivanja arhivske građe. Zapisnik od izbora za Sabor RH i predsjednika 2015. 

godine je proslijeđen DIP-u.  

- Složena je sva potrebna dokumentacija i danas slijedi dostava HZZ-e a vezano za osobe na 

stručnom osposobljavanju. 

- Nastavlja se prikupljanje dokumentacije temeljem dopisa Ministarstva za sve službenike. Radi 

se na izradi kartoteke za službenike JUO koja će se poslati Ministarstvu i u kojoj će sve biti 

navedeno vezano uz vjerodostojnost isprava. 

- Poslat će se odgovor na dopis Ministarstva državne imovine a vezano za Dom HV i kotlovnicu. 

- Dati će se odgovor na zahtjev za otkup zemljišta u Frankopanskoj ulici. 

- Održat će se Socijalno vijeće nakon kojeg slijedi izrada rješenja i dopisa. 

- Kolegica Rožić položila je državni stručni ispit. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Održat će se seminar vezan za porez na nekretnine kojem ćemo prisustvovati. 

- Provedba jednostavne nabave vezano za osiguranje zaposlenika. 

- Stanovi sa stanarskim pravom. 



- Ulazne i izlazne fakture. 

- Komunikacija s T-COM vezano za postavu „pametnih klupa“.  

- Radit će se na natječaju HTZ-a vezano za nerazvijena područja a na koje prijavljujemo 

biciklističke staze. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Održan je sastanak s doktoricom Anitom Komljenović vezano za psihološku podršku koja će se 

održati u petak za sve djelatnike a tiče se provođenja natječaja prema nadležnom Ministarstvu 

za demografiju, obitelj mlade i socijalnu politiku. 

- Slijedi izrada i dostava izvještaja o svim korisnicima i uslugama prema nadležnom ministarstvu. 

- Izrada i dostava faktura prema privatnim korisnicima. 

- Obilazak terena i održavanje sastanaka s djelatnicima. 

- Pružit će se sve usluge „Pomoći u kući“ i „Osobne asistencije u nastavi“. 

- Ostali tekući poslovi. 

 

Davorin Klobučar zatražio je informaciju vezanu uz dovoženje kontejnera na privatnu parcelu 

u Brodu na Kupi. Gordana Piskač navodi da je o svemu obavještena policija koja je trebala napraviti 

uviđaj. Kontaktirala je gospodina Kajtazija koji je dopremio kontejnere i koji nije odgovorio gdje će iste 

smjestiti. Navodno ih je ostavio u Dedinu ali su od tamo maknuti. Nakon policijskog izvješća znat će 

više informacija. Gradonačelnik je zatražio da se dijagnosticiraju čestice na kojima su kontejneri 

postavljeni. Gordana Piskač navodi da su dopremljena tri kontejnera, da je jedan smješten uz objekt 

Božidara Zafirova, drugi je navodno za Dijanu Stojčić dok je treći negdje otpremljen. Davorin Klobučar 

navodi da je ovo početak anarhije, totalnog bezakonja. Kontejneri se na takav način ne mogu dovoziti 

jer ćemo do ljeta imati čergu, indijansko selo…. Moli očitovanje policije kako bismo znali što se događa 

na privatnoj čestici gospodina Abramovića. Gradonačelnik navodi da će Grad poduzeti sve kako bi 

zaštitio imovinu svojih građana, a nada se da će vlasnik zemljišta prijaviti štetu i podnijeti tužbu za 

smetanje posjeda.  

Davorin Klobučar još pita što je učinjeno po pitanju  promjene ograničenja brzine u naselju 

Marija Trošt s 40 km/h na više jer policija kažnjava vozače. Ovo je bilo i njegovo vijećničko pitanje. 

Gordana Piskač navodi da je zaprimljeno mišljenje stanovnika Marija Trošt koji se ne slažu s 

prijedlogom gospodina Klobučara. Davorin Klobučar zamolio je da stručne službe odrade taj posao, 

slaže se da ljudi imaju pravo na svoje mišljenje ali treba uzeti u obzir da se radi o prometnici koja je žila 

kucavica turizma. Ograničenje brzine ne bi trebalo biti ispod 50km/h. Gradonačelnik navodi da je 

apsolutno  pravo vijećnika da inicira prijedloge. Navodi da je i sam kod Slovenaca platio poprilično 

kazni i ne bi se uopće zalagao da oni komotnije putuju kod nas ali da putuju jednako onako kao svi 

sudionici u prometu. Treba sazvati sastanak svih mještana na tom potezu u nadležnosti i MO Brod na 

Kupi i MO Delnice, a struka koja mora uvažavati konfiguraciju terena i naseljenost odnosno 

potencijalnu opasnost, neka kaže da li su ograničenja primjerena. Ako su primjerena onda će se Slovenci, 

Česi i Slovaci i svi mi pridržavati tih pravila.  

 

 

Dovršeno u 8,35 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 
 


